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DAGSORDEN 

 

Skolebestyrelsesmøde (32) 

Onsdag d. 17. august 2017 
17:00 – 18:00 
 

 
Mødested:    Personalestuen, Havrehedskolen – afd. Morud 

 

 
Mødedeltagere:  

 

Pia Skov Hansen, Jury Jørgensen, Charlotte Ellemose Sonne, Jesper Hansen, Mads Kyed, Christina 
Nordenbæk, Dorthe Hartung, Mie Ingemann, Majbrit Juel Christensen, Rie Mortensen, Mette 
Vestergaard, Allan Buchholt Høj, Kim Funk Johannessen 
 
Elevrådsrepræsentanter: XX (formand), YY (Næstformand) 
 

Gæst:  
 
 

 

Møderække 2017/18: Ons 17/8 – man 4/9 – tirs 3/10  –  ons 1/11 – tors 7/12 – tors 4/1 – tirs 6/2 
– man 5/3 – tors 5/4 – ons 2/5 – tors 7/6  
   

 

Punkt 217: Budget 2018 - høringssvar                                                                     min. 

Beslutningstema: Skolebestyrelsen udfærdiger et høringssvar 

Indstilling: At bestyrelsen drøfter det administrative budgetoplæg for 2018 samt overslagsårene 
2019-2021.  

Sagsfremstilling: Jf. Økonomiudvalgets udmelding skal der indenfor B&U-området findes forslag til 
udmøntning af et økonomisk råderum på 4.565.000kr. 

SB kigger nærmere på beskrivelserne (særligt fokus på børne og ungeområdet) af forslagene og 
udtaler herefter et høringssvar. 

Beslutning:  

BUU-ØR-01 Modtageundervisning 
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BUU-ØR-02 Effektivisering af ungeindsats 

Dette er den forebyggende indsats man skærer væk. Bare ét ungt menneske der dropper ud / 
falder fra- kan betyde betydelige udgifter. 

BUU-ØR-03 Folkeskole – Ressourcetildeling 

Dette tiltag øger ikke kvaliteten i undervisningen- signalværdien sammenholdt med beløbets 
størrelse er en tanke værd ift. forslagets effekt. 

BUU-ØR-04 Elev- og børnetalsbestemt ledelsestid på skole og dagtilbud 

Mindre sparring – mindre pædagogisk ledelse – driften er uændret. 

Styrker ikke ledelseskraften i Nordfyns Kommune. 

BUU-ØR-05 Styrkelse af læringsmiljøer på skole og dagtilbud 

Det økonomiske selvstyre bliver udfordret- decentraliseringstænkningen. 

Det er en udfordring, at have inkluderede børn- det her specialtilbud skulle have været da man 
tidligere fjernede psykologer etc. I amter og kommuner. 

For år siden blev meget specialviden ”udliciteret”- nu ser det ud til, at der er et ryk tilbage. Har 
Skolerne denne specialviden? Er der ikke brug for den? 

Rigtig god idé – bortset fra, at midlerne tages fra praksis (de varme hænder) 

Med udgangspunkt i det enkelte barn, anerkender vi forslaget som værdifuldt. 

Tanker vedr. tildeling og betaling forholdsmæssigt 

 

BUU-ØR-06 Lokal innovationsblok 

 

BUU-ØR-07 Optimering af kapacitetsstyring på dagplejeområdet 

 

BUU-ØR-08 Effektivisering i Nordfyns Børne- og Familiecenter 

 

I høringssvar bør indgå en udtalelse vedr.: 

Anlægsudgifter – 2020 !altså hvornår der tiltænkes, at næste del af Masterplanen iværksættes. 
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Bilag: : Beskrivelser af forslag til udmøntning er fremsendt (KJ) 


